
PROTOKOLL 

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2018-05-28  

Närvarande: 

A: Anneli Klerestig 

B: Peter Ståhl 

C: Susanna Wikfeldt 

D: Ej närvarande 

E: Thorsten Thorstensson 

F: Robert Nilsson 

G: Mile Cavdarovski 

H: Ewon Wall 

 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

EKONOMISKT LÄGE 

Det ekonomiska läget är stabilt. Inga oplanerade stora utgifter under perioden. 

Bytet av lampor i ytterbelysningen kostade under 10 000 SEK (alla beställda 

åtgärder är genomförda). 2018-04-30 finns cirka 150 000 SEK i kassan. 

ARKIVERING AV FÖRENINGENS BOKFÖRING 

I dagsläget finns all bokföring hos Christer Johansson, under styrelsemötet 

beslutas att Ewon Wall tar på sig ansvaret att tillfälligt arkivera bokföringen och 

undersöka vilka möjligheter det finns att spara fakturor och ev. protokoll i 

Mölndals Föreningsarkiv. Bokföringen skall sparas i åtta år (sju år är kravet). 

MILJÖHUSET 

Christer A kontrollera med Bertil Stridh om förlängning av garantin på 

genomförda tätningsåtgärder.  

Kärltvätt är beställd, alla kärl förutom plast och tidningar skall tvättas. Oklart 

när det sker. En påminnelse om att sortera utifrån de olika kärlen. Om det är 

fullt i Brännbart kärlen och locken inte går igen, får man lägga avfallet i säckar 

bredvid. Torsten ansvarar för att säckar skall finnas i soprummet. 

  



INFÖRANDET AV FIBER 

Fiberinstallationen kommer att påbörjas 7/6. Svenska stadsnät kommer att få 

gräva då det inte går att installera fiber i befintliga tele-rör. Mer detaljerad 

information efterfrågas och Ewon håller i kontakten med bolaget. När mer 

information finns kommer den att läggas ut på hemsidan. Fakturering av 

avgiften kommer att senareläggas med koppling till planerad färdigtidpunkt. 

REPARATION GARAGEMELLANVÄGGAR 

Styrelsen beslutar att vi åtgärdar de garagelängor som bestämts. Två olika 

offerter kommer att tas in. Information om vilka väggar som planeras åtgärdas 

kommer att läggas ut på hemsidan tillsammans med protokollet. 

RÅTTOR HAR SYNTS I OMRÅDET 

Rapporter om att stora råttor har synts i området. Anticimex hänvisar till 

respektive fastighetsägare om de skall genomföra åtgärder. Samfälligheten 

kontaktar HSB/ Flintegatan. Ewon tar kontakt med kommunen och 

Mölndalsbostäder för eventuell samverkan. Ewon kollar med Länsförsäkringar 

gällande eventuell tilläggsförsäkring för samfälligheten. 

ÖVRIGT 

Uppdaterade stadgar är godkända och registrerade hos lantmäteriet. 

Grannsamverkan diskuteras under mötet och vidare diskussion senareläggs till 

hösten. Styrelsen vädjar till informell samverkan, prata och bli kompis med dina 

grannar. 

Peter Ståhl tar upp frågan kring avfuktaren i länga B. Styrelsen har ansvaret och 

skall se över möjligheter att byta ut den då den troligen inte fungerar som den 

ska. 

Styrelsen tackar för väl genomförd städdag! 

NÄSTA MÖTE 

Nästa möte hålls den 3/9 klockan 19.00 i hus nr 106 

 

Protokollförare:                            Justeras av: 

Anneli Klerestig                           Ewon Wall 

 


